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verslag vergadering 
 

datum:  ............... 8 november 2022 

uur:  ................... 20u – 22u30 

locatie:  .............. Refter bib 

aanwezig:  .......... Hilde Filliers, Nadine Bovyn, Lucienne Cavens, Jean Coen, Linda Mulder, 

Jan Van Riel, Paul Van Nylen, Bob Peeters, Frans , Erik Fuhlbrügge 

verontschuldigd:  Monique De Temmerman, Frederika Houwelijckx, Ingrid Van Tillo, Sally 

Djiba, Rita Stevens, Koen Paredaens, Olivier Rul, 

verslag door:  ..... Erik Fuhlbrügge

 

 

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG  

Goedgekeurd 

 

PUNT 2. MEDEDELIGEN VANUIT HET COLLEGE 

Geen meldingen 

 

PUNT 3. VARIA 

Bob heeft steun aangevraagd voor het project van de kleindochter, Voices for tought, zoals 

vorige jaar.   

Er zal 13 december een boekvoorstelling in de bib zijn dat het verhaal van twee vluchtelin-

gen brengt. 

 

Luciene heeft een vragenlijstje mee gegeven voor de delegatie met vragen voor Bohicon.   

 

Linda vertelt dat één van de kinderen van haar zus nu terug naar Madagaskar is en daar 

z’n leven in het toerisme probeert uit te bouwen. 

 

Jean zou graag de inspiratie van het vorige project “tout le monde est artiste” mee willen 

inzetten in het vlaggenproject. 

Voor de verdere uitwerking van dit project zullen Jean en Erik een conceptnota op het col-

lege brengen. Gezien de drukke agenda van Erik zal dit eerder voor december zijn. 

  

Jan vraagt om voor de nieuwjaarszangers chocolaatjes te mogen voorzien.  Dit kan met 

het fairtradebudget.   

 

Erik heeft drie aanvragen voor “Zoersels project” ontvangen. 

De projecten CoZoeGo, Educatie in Kameroen en weeshuis te Kaolack zijn intussen ge-

kende projecten die regelmatig hun evolutie hier komen toelichten.  De projecten worden 

goedgekeurd. 
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Hilde is naar 20-jaar GROS Schilde geweest.  Was een heel goed programma.   

We moeten ons zelf ook stilaan klaar maken voor 40 jaar Wereldraad Zoersel. 

 

PUNT 4. NIEUWS UIT DE WERKGROEPEN 

PUNT 4.1 DE 11.11.11-ACTIE 

• Het bussen loopt vlot. 

• Hier en daar is er een kleine overlap in adressen. 

• Volgende keer bekijken we ook de voorbereiding samen in een groepje zodat niet 

alle werklast bij één iemand terecht komt. 

• Zondag is er ook de kerkactie 

• De affiches hangen overal maar zijn slecht leesbaar door het formaat en lay-out. 

• Op facebook circuleert er veel bagger over de 11.11.11-campagne. 

• Ook de LED-schermen worden mee gebruikt.  

• In december zullen we volledige de evaluatie houden. 

 

PUNT 4.2  STEDENBAND 

Het bezoek aan Zoersel van de Bohiconese delegatie verliep vlot.  Het was een druk pro-

gramma, maar opende wel de ogen van de burgemeester en leverde veel inspiratie voor 

de delegatie. 

Het bezoek aan Bohicon komt eraan.  Het programma is opgemaakt.  Alles is klaar voor 

vertrek.  

 

PUNT 4.3 KERSTMARKT 

De inschrijvingen zijn rond.  Buiten de twee centrale projecten staan de wereldraadpro-

jecten in de raadzaal. 

Ook de animatie is rond geraakt.  De prijzen zijn echter gestegen en het wordt moeilijker en 

moeilijker om kwaliteit te vinden voor dit budget. 

 

PUNT 4.4  NIEUWJAARSRECEPTIE  

De nieuwjaarsreceptie zal doorgaan op 3 januari.  Zowel Louis Eelen als de jongeren voor 

Bohicon komen een beetje uitleg geven.  Hapjes zijn welkom.  

 

VOLGENDE VERGADERING 

6 december om 20 uur in zaal Dorpszicht in de bib 

 

Op de agenda: 

1. Goedkeuring verslag 

2. Mededelingen uit het college 

3. Varia 

4. Evaluatie 11.11.11 

5. Kerstmarkt 

6. Stedenband 

 


